
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

П Р О Т О К О Л № 1 0 6  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 22.02.2023 г 

Днес, 22.02.2023 г. в зала 2 на Столична община се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

12.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъственият лист е приложен към протокола. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред не бяха направени предложения за допълнение. 

 

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Проф. Иво Петров - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА20-ВК66-4835/40/13.02.2023 г. относно 

приемане на Общински годишен план за младежта 2023 и Отчет за изпълнението 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, https://council.sofia.bg/ 



на дейностите на Общинския годишен план за младежта за предходната 2022 

година. 

 

Десислава Темелкова – дирекция „Спорт и младежки дейности“ – През 2018 г. започна 

работа отдел „Младежки дейности, който започна работа по Националната стратегия за 

младите хора, съответно общинска такава стратегия. През м.г. се одобри нов 

консултативен съвет по младежките полотики. Той включва НПО, представители на 

образователни институции, висши училища. Този съвет има ангажимент да представи 

пред вас политиките в София по отношение на младежкото включване. Предвид 

изпълнение на стратегията и на закона всяка година кметът представя пред СОС плана 

за изпълнение за настоящата година. Детайлно е систематизирана и обобщена 

информация от районни администрации, от образователни институции, каква ще бъде 

посоката на действие през настоящата година. Няма как да заложим финансови 

показатели, но няма приет бюджет. Работи се в тази посока. 

 

Няма изказвания. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
10 

За 10 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Проф. Иво Петров – за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова - за 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-1887/16.02.2023 г. относно даване 

на съгласие за подписване на меморандум за сътрудничество между Столична 

община и Представителството на Върховния комисариат на ООН за бежанците в 

България. 

Д-р Койчев – Докладът е пределно ясен. Няма въпроси, подлагам доклада на гласуване. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 10 

Против 1 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов – против 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК08-16455/3/10.02.2023 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за 

отдаване под наем  на обекти,  публична общинска собственост - лекарски 

кабинети, стоматологичен кабинет и лаборатория,  разположени  в двуетажна 

сграда с идентификатор 44063.6226.3543.1, с предназначение – здравно заведение в 

с. Лозен,  район „Панчарево“, за срок от пет години. 

Д-р Койчев – Предметът е ясен. Предлагам да преминем към гласуване. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 



Заседанието от т. 4 до т. 5 вкл. се води от г-жа Ирина Йорданова. 

По т. 4 от дневния ред: Доклад № СОА23-ВК66-1879/16.02.2023 г. относно 

осигуряване на финансови средства за реализация на Програмата на Столична 

община за финансово подпомагане на семейства и двойки с репродуктивни 

проблеми, нуждаещи се от ин витро процедури с донорски яйцеклетки, до 

приемане на Сборен бюджет на Столична община за  2023 г. 

Д-р Койчев – Тази програма работи от няколко години. Има добри резултати, смятам, 

че това е едно от най-смислените решения, които сме взимали през годините. Спомням 

си г-жа Едрева, която формулира концепцията, с колко позитивна нагласа и колко 

усилия хвърлихме. Може да изглежда лесно, но не е така. 

 

М. Едрева – Търсихме надграждане на националната програма. Отне ни малко повече 

време в дискусии с лекари, специалисти, НПО, които подкрепят жените и не само 

двойките с репродуктивни проблеми. Това е програма на общината, която дава нови 

възможности от гледна точка за донорство на яйцеклетки на жени, които нямат 

възможност. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад № СОА23-МЦ29-28/1/08.02.2023 г. относно 

продължаване на срока за погасяване на отпуснати заеми от Столична община на 

„Медицински център I - Банкя“ ЕООД – в ликвидация. 

Д-р Койчев – Предметът е ясен, имаме кратки промени в проекта за решение. 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение и корекцията съгласно 

становището на ПК по ФБ, а именно: 

  



В т. 1 от проекта за решение, вместо: „...31.12.2023 г.“ да се запише следният текст: 

„30.06.2024 г.“ 

  

Поради допусната техническа грешка, т.3 в проекта за решение да стане съответно т. 2. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

Заседанието по т. 6 се води от г-н Михаил Паргов. 

По т. 6 от дневния ред: Доклад № СОА21-ВК66-11619/2/16.02.2023 г. относно 

осигуряване на финансови средства за закупуване на автоматични външни 

дефибрилатори. 

Проф. И. Петров – Аз преди малко подписах писмо да бъда съвносител на доклада. 

 

М. Паргов – Учудих се, че проф. Петров не е сред вносителите. 

 

Проф. Иво Петров – Искам да изкажа благодарност на Дарина Христова, която много 

помогна за подготовката на доклада под наше ръководство. Не мога да не кажа, че за 

съжаление България изостава по въпроса. Но пък се радвам, че тази нициатива среща 

подкрепа на общинско ниво и сред съветниците, също така и от институциите. Да дам 

кратък отчет какво сме свършлии- не просто инсталирахме пет броя автоматични 

външни на различни места – в четирите най-посещаеми метростнации и един в 

Гражданска защита. Един от тях беше на разположение на екипа, който отиде да помага 

на пострадалите от земетресението в Турция. Знаем, че при стрес случаите на внезапна 

сърдечна смърт се увеличават. Беше обосновано този наш дефибрилатор да бъде с тях 

по време на посещението им в Турция. Важно е да се подчертае, че тези 5 бяха мотив и 

повод да бъдат обучени 102 служители от Метрополитен, от Столична община и 44 

учители, което е изключително важно. Акцентът е увеличаване на съзнанието на 

обществото за проблема и обучението за даване на първа помощ и истински сърдечен 

масаж. В ход е обучението на служителите от ЦГМ, които са изключително подходящи, 

тъй като работят ежедневно в среда с голяма посещаемост. Така че е необходимо те да 

бъдат обучени и са надявам, че като следваща стъпка, е добре автомобилите на ЦГМ да 

бъдат снабдени с автоматични дефибрилатори, така че да могат да помагат на 



гражданите при внезапна сърдечна смърт, а не само да ги санкционират, кагота са 

нарушили правилата за паркиране. Не е маловажно да кажа, че е добре има 

разнообразие в това къде ще бъдат инсталирани дефибрилаторите – ще бъдат 

инсталирани 4 в общинските блоници. Има множество публикации извън 

специализирана среда, т.е. извън интензивните отделения, неналичието на такъв 

дефибрилатор води до същото забавяне, както в неболнични заведения. На партерните 

етажи е най-голямото събиране на хора и там има концентриране на случаите на ВСС. 

Това от гледна точка на превенция е типичен таргет. Други са големите общински 

заведения са Градската библиотека и Художествената галерия. Много често и около тях 

има много голямо струпване на хора. Разбира се, продължаваме с най-логичното – 

метрополитен. За следващите 14 метростанции е направена статистика какъв е потока и 

ние сме избрали следващите 14 метростанции. Това ще е още един мотив за де обучи 

парсоналът на Градската библиотека, на художествената галерия, на болниците. 

Персоналът в болниците все още е необучен – медицински сестри, санитари, шофьори 

на линейки. Смятам, че това е един добър ход да достигнем европейските стандарти. 

Надявам се следващият парламент да гласува и да се обнародват законовите промени, 

които ние сме представили. 

 

М. Едрева – Да благодаря на всички колеги, които приеха да продължим та зи 

програма, да я разширим и да стигнем до това да имаме сега предложение за 

инсталиране на тези нови дефибрилатори. Водещ критерий са местата със струпване на 

повече хора. В една малка община във Франция с население 3000 души, на входа на 

кметството има инсталиран такъв дефибрилатор. 

 

Я. Тодоранова – Искам да сондирам мнения дали не е добра идея, когато напреднем с 

процеса, да направим обучително видео, което да разпространим. Струва ми се 

подходящ моментът. Освен това можем да се възползваме от ресурсите на общината, 

но и на политическите сили да достигне до повече хора, защото обучението е 

необходимо, но не може да достигне до всички граждани, които може да имат 

потребност. Едно видо би помогнало те да имат увереност. 

 

Проф. И. Петров – Бих отишъл и една стъпка напред – общински съветници да участват 

във видеото. Ще бъде ясно, че това е нашата инициатива, с която искаме да запалим 

хората. Сигурен съм, че ще бъде убедително за хората. Поемам ангажимент, знам кой 

може да помогне да направим видеото. Мисля, че здравната комисия е добър таргет във 

видеото. 

 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение и направеното 

изменение съгласно становището на ПК по ФБ, а именно: 

  

Т. 4 от проекта за решение, да придобие следното съдържание: „Одобрява 

извършването на разход от бюджета на Столична община в размер на 120 000лв. с ДДС 

и до размера на собствените приходи на Столична община за съответния период 

съгласно чл. 6, ал. 1 от Закона за прилагане на разпоредби на Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2022 г., който разход е необходим за изпълнението 

на т.1, т.2 и т. 3 от настоящото решение“. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 



За 11 

Против  

Въздържали се - 

 

Д-р Антон Койчев – за 

Милка Христова - за 

Д-р Веселин Милев – за 

Ирина Йорданова – за 

Проф. Иво Петров – за 

Малина Едрева - за 

Владимир Митов – за 

Михаил Паргов - за 

Яна Тодоранова – за 

Албена Кръстева – за 

Диана Тонова – за 

 

Проф. Петров – Ние, български съвет по ресусцитация, вече имаме като официален 

партньор, ще говоря лично с г-н Кошлуков, видеото на общината да бъде излъчвано по 

БНТ редовно. Както направиха за инсултите. 

 

По т. 7 от дневния ред: Писмо № СОА23.МЦ29-96/08.02.2023 г. относно даване на 

съгласие за закупуване на Комбиниран Тоно Пахи Керато Рефрактомер модел 

Topcon ТРК -2 П за нуждите на МБАЛ Св. Йоан Кръстител 

 

Д-р Койчев – Проф. Димитров се извинява, извън София е, проведохме няколко 

подробни разговора. Това е подкрепено от Съвета на директорите, това е искане от д-р 

Петкова – началник на очното отделение. Той обясни, че апаратът е много важен, за да 

може да се работи в преден и заден сегмент, тъй като смятат да се опитат да повишат 

нивото на компетентност и да разширят кръга от пациенти, които обслужват. Това е 

писмо, тепърва ще изготвим доклад, ако нямат против, да вървим по този път. 

 

Комисията подкрепя искането. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 8 от дневния ред: Писмо № СФИ23-МЦ29-7/17.01.2023 г. относно състояние 

на сградата, находяща се в гр. София, УПИ ІІІ-13, кв. 20, м. „ГГЦ Зона Г-14“, ул. 

Екзарх Йосиф № 59 



 

Д-р Барбалов – В писмото се отразява сигнал във връзка със състоянието на сградата. 

Тя е в капитала на общинското дружество, без последния етаж, който е общински. Ако 

ще се правят ремонти, трябва да се подготвят от дружеството всеки съобразно своята 

част да участва. 

 

Д. Тонова – По повод на един случай, при който трябваше да се приеме за лечение 

болен човек, имах разговор с управителката, която помоли, може би трябва да е 

предмет на следващ наш разговор, за съдействие с оглед разширяване на броя легла. 

Може би ще стане с допълнителни помещения. Тя каза, че в момента е невъзможно да 

поемат нуждаещите се. Нямат капацитет. Този проблем е много сериозен. Ако можем 

да помогнем, ще бъдем полезни на всички. 

 

Д-р Койчев – Тя го постави и пред комисията, в момента сме в процедура на конкурси 

за управители, доста подробно. Проблемът е концептуален и се корени в миналото. 

Цялата концепция на писхиатричната помощ се промени и върви към 

деинстиционализация. Такава, каквато е познаваме от времето на социализма, това в 

момента не може да се реализира. Тези хора не са стигматизирани, те са сред нас. Ние 

останахме единственото лечебно заведение, в кото на територията на София можеш да 

хоспитализира някого с остра психоза или да го въдвориш принудително. Едно 

изключително натоварваща процедура и административно, и емоционално за 

персонала. Контрагентът е МЗ. Винаги екипите са се отнасяли не до там съпричастно, 

оставяли са грижите на нас и ние помагаме финансово. Заведението е с много добър 

резултат. Темата е доста сериозна, не можем да я изчерпим с едно заседание. 

Предлагам да извикаме д-р Попова, и собствеността на сградата, и възможностите за 

надстрояване са ограничени. 

 

Комисията отлага окончателното становище за следващо заседание. 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

По т. 9 от дневния ред: Докладна записка № СОА22-МЦ29-643/23.12.2022 г. 

относно даване на разрешение за подмяна на дограмата на сградата на ДКЦ ХХV-

София ЕООД 

Д-р Койчев – Д-р Карамфилов вече развива програма за поставяне на фотоволтаици и 

за да бъде всичко смислено, трябва да върви в определен ритъм. 

 

Д-р Карамфилов – Дограмата е автентичната на ДКЦ от 1980 г. Освен че е много стара 

и не е енергийно ефективна, тя започна да става опасна – падат прозорци. И за да не 

направим беля, предлагам да я подменим със собствени средства. 

 

Комисията подкрепя искането. 



 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 10 от дневния ред: Писмо № СОА23-НЦ62-62/1/24.01.2023 г. относно 

съдействие за организиране и провеждане на Турнир за деца със синдром на Даун 

Д-р Койчев – Столична община, председателят на СОС и ние сме голям сторонник на 

каузата да помагаме на деца със синдром на Даун. Разширяваме активностите. 

Г. Ангелов – Клуб Ракет Спийд е един от най-големите в страната, като развиваме 

различни дейности – масов спорт, спорт за високи постижения и от една година 

развиваме и спорт за деца със сивдром на Даун и други интелектуални затруднения. 

Основната цел е да представим бадминтона по адаптиран начин, за да може да достигне 

до този контингент от деца и мледажи. Провеждаме тренировки два пъти в седмицата 

по два часа. Групата в момента е повече от 10 деца. Не сме прекъсвали, откакто сме 

стартирали. Редовно имаме желаещи деца. Тренировките се провеждат от специалист 

по адаптирана физическа активност и набляжгаме много на интеграцията. Имаме много 

състезатели, които тренират в същата зала и използваме момента да интегрираме 

децата – общи загрявки, упражнения. Това е едно от нещата, на които наблягаме. 

Имаме нужда от подкрепа, за да обезпечим разходите за зала, треньор, пера, ракети. 

Имаме амбиция да организираме и турнир, за да привлечем повече деца. Искаме да 

продължим да развиваме тази дейност. Размерът на сумата е 10 000 лв за три месеца. 

Комисията подкрепя искането. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 11 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-89/06.02.2023  г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия –27.02.2023 г., 09.00 ч. 

 

Комисията определя Диана Тонова. 

 

 



Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 12 от дневния ред: Покана № СОА23-МЦ29-113/15.02.2023  г. за определяне 

на представител за участие в конкурсна комисия –06.03.2023 г., 13.00 ч.  

 

Комисията определя д-р Антон Койчев. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 13 от дневния ред: Доклади за СФУК №№ СОА22-ДИ04-4450/86/02.02.23г. 

 

Комисията приема за сведение. 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 

За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

По т. 14 от дневния ред: Отчети №№ СФИ22-ТД26-144/682/14.02.2023 г., СФИ22-

ТД26-144/675/08.02.2023 г., СФИ22-ТД26-144/674/08.02.2023 г., СОА23-МЦ29-

98/08.02.2023г., СОА19-МЦ29-62/5/08.02.2023 г., СФИ22-ТД26-144/668/06.02.2023 г., 

СОА23-ГР94-478/02.02.23 г., СОА20-МЦ29-510/8/ 02.02.23 г., СОА22-МЦ29-

43/4/31.01.2023 г., СОА21-ТД26-1021/7/31.01.23 г., СОА21-ГР94-2435/8/31.01.23 г. 

 

Комисията приема за сведение. 

 

 

 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
11 



За 11 

Против - 

Въздържали се - 

 

 

 

По т. 15 от дневния ред: Разни. 

 

Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 12.35 часа. 

Протоколът е изготвен на 27.02.2023 г. 

Изготвил: 

Б. Цонева-главен 
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(п) 

  

 

 

Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика 

Д-р Антон Койчев,дм 

(п) 

 

Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

 

Милка Христова 

(п) 

 

Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика 

Д-р Веселин Милев 

(п) 

 
 


